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Protokół nr 13/20 

 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 20 stycznia 2020 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard 

 

Rozpoczęcie posiedzenia 12:00 

Zakończenie posiedzenia 14:29 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Agnieszka 

Lenda. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu, a także Wójt Gminy Jerzy Makowski, Zastępca Wójta Gminy 

Dorota Mazur, Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska. 

Ponadto w części posiedzenia uczestniczył Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i  Petycji Paweł Żmuda.  

Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła, że jest niezbędne quorum 

do prowadzenia prawomocnych obrad. 

Na stan 4 członków Komisji Rewizyjnej było obecnych 4 członków komisji. 

O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 

materiały, w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 

AD 1. Zatwierdzenie porządku obrad 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała zaproponowany porządek posiedzenia 

i zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi do porządku. 

Wobec braku uwag do porządku posiedzenia przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 

1. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 23 stycznia 2020 r. 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie, tj. 4 głosami „za” przyjęła zaproponowany porządek 

posiedzenia w brzmieniu jak wyżej. 

AD 2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 23 stycznia 

2020 r. 

W związku z tym, iż na posiedzeniu komisji obecny był Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Paweł Żmuda, omawianie projektów uchwał rozpoczęto od projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy Stargard. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XIV/12/20 w sprawie rozpatrzenia skargi 

mieszkańców gminy Stargard 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Paweł Żmuda wyjaśnił, że wniosek 

mieszkańców gminy Stargard, który wpłynął na listopadowej sesji, został zakwalifikowany, 

jako skarga, ze względu na cechy, jakie posiadał i tak też został rozpatrzony. Celem 

rozpatrzenia tej skargi było odniesienie się do nieprawidłowości i zarzutów sformułowanych 

przez mieszkańców gminy pod adresem Zastępcy Wójta Pana Marka Gardygajło. Komisja 

przeanalizowała akty prawa celem przedstawienia stanowiska. Przewodniczący wyjaśnił, że 

był to art. 24 ustawy o pracownikach samorządowych, art. 231 § 1 i 3 kodeksu karnego, art. 

72 ustawy o samorządzie gminnym oraz kodeks postępowania administracyjnego. Komisja 

skupiła się na przeanalizowaniu chronologii zdarzeń od momentu powołania Zastępcy Wójta 
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do reprezentowania Gminy w Zgromadzeniu Gmin Dolnej Odry na podstawie uchwały Rady 

Gminy Stargard. Następnie Przewodniczący Komisji omówił po kolei wszystkie zdarzenia 

istotne dla sprawy, które wzięła pod uwagę Komisja Skarg Wniosków i Petycji, miedzy 

innymi podjęcie w dniu 11 lipca 2019 r., uchwały Zarządu ZGDO o podwyższeniu składki 

członkowskiej i wyniku głosowania nad tą uchwałą, które przedstawiało się następująco: 

10 głosów „za” przyjęciem, 1 głos „przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się”. Zastępca Wójta 

Marek Gardygajło wstrzymał się od głosu, a po powrocie ze Zgromadzenia nie poinformował 

Wójta o tym, co się tam wydarzyło. Tym samym nie dopełnił ciążącego na nim obowiązku, 

poprzez zaniechanie swoich czynności i obowiązków w wyniku, czego Gmina straciła 

możliwość wniesienia skargi od tej uchwały. Następnie Komisja Skarg Wniosków i Petycji 

odniosła się do posiedzenia wszystkich stałych komisji Rady Gminy Stargard z dnia 5 

września 2019 r., na którym w trakcie dyskusji o organizacji odbioru odpadów komunalnych i 

konieczności pozyskania środków na budowę PSZOK, Zastępca Wójta nadal nie 

poinformował radnych i wójta o podwyższeniu składki członkowskiej od mieszkańca, 

w wyniku, której Gmina jest zobowiązana zapłacić składkę w kwocie ok. 500 tys. zł. 

Następną przeanalizowaną uchwałą była uchwała Zgromadzenia ZGDO z października 2020 

r., w której podwyższono stawkę członkowską z kwoty 37,00 zł do kwoty 42,90 zł od 

mieszkańca. Głosowanie nad tą uchwałą przedstawiało się następująco 8 głosów „za” i 2 

głosy „przeciw”. W głosowaniu nad tą uchwałą Zastępca Wójta Marek Gardygajło był 

przeciw. Kolejno w dniu 9 października 2020 r. Wójt Gminy korzystając z art. 72 ustawy 

o samorządzie gminnym wniósł sprzeciw od powyższej uchwały. W wyniku tego sprzeciwu 

Zgromadzenie podjęło kolejną uchwałę zmieniającą wcześniejszą uchwałę o podwyższeniu 

składki członkowskiej, którą podniesiono składkę do kwoty 42,90 zł. Środki na opłatę składki 

członkowskiej zostały zabezpieczone uchwałą Rady Gminy Stargard z dnia 19 grudnia 

2019 r. w sprawie zmian budżetu gminy na 2019 r. Ponadto Przewodniczący Komisji Paweł 

Żmuda poinformował, że w międzyczasie do wiadomości Rady Gminy wpłynęła petycja 

mieszkańców gminy Boleszkowice, kierowana do ZGDO. W tej petycji mieszkańcy gminy 

Boleszkowice, kwestionowali między innymi podwyżkę składki członkowskiej. 

Następnie Komisja Rewizyjna rozpoczęła dyskusje na temat stanowiska i projektu uchwały 

przygotowanego przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda, zwróciła uwagę, że dla niej wniosek 

jest dwuwątkowy. Pierwszy to, czy Zastępca Wójta Gminy nie dopełnił swoich obowiązków, 

co nie ulega wątpliwości. Drugi wątek to, czy Zastępca Wójta przyczynił się do tego, że 

Gmina musi ponieść takie koszty. O ile pierwszy wątek nie budzi jej wątpliwości, to drugi już 
tak, ponieważ w zapisie paragrafu 1 ust. 1, tego projektu uchwały, stwierdza się, że Zastępca 

Wójta „doprowadził do niekorzystnego w skutkach budżetowych rozstrzygnięcia”, 

jednocześnie uzasadniając, że zostaje wniosek przekazany do Prokuratury celem jego 

rozpatrzenia. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej dodała, iż uważa, że skoro nie wiadomo, 

czy Zastępca Wójta doprowadził do niekorzystnego rozstrzygnięcia, i nie można tego 

stwierdzić, to zapis ten powinien być zmieniony. Po dyskusji Komisja Rewizyjna 

zaproponowała następującą zmianę zapisów uchwały w paragrafie 1, zapisu: 

„§ 1. 1. Po rozpatrzeniu skargi mieszkańców gminy Stargard z dnia 26 listopada 2019 r., 

w przedmiocie ustalenia, czy Zastępca Wójta Pan Marek Gardygajło reprezentując Urząd 

Gminy Stargard w Związku Gmin Dolnej Odry, nie dopełnił ciążącego na nim obowiązku 

poinformowania Wójta oraz Rady Gminy o podjętej w ZGDO uchwale, przez co doprowadził 

do niekorzystnego w skutkach budżetowych rozstrzygnięcia na szkodę blisko 500 tys. 

złotych, Rada Gminy Stargard uznaje skargę za zasadną. 
2. Postanawia przekazać skargę mieszkańców Gminy Stargard do Prokuratury Rejonowej 

w Stargardzie celem zbadania, czy pełniący funkcję Zastępcy Wójta Gminy Stargard Pan 

Marek Gardygajło popełnił przestępstwo z art. 231 §1 lub §3 Kodeksu karnego” 
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na zapis „§ 1. 1. Po rozpatrzeniu skargi mieszkańców gminy Stargard z dnia 26 listopada 

2019 r., w przedmiocie ustalenia, czy Zastępca Wójta Pan Marek Gardygajło reprezentując 

Urząd Gminy Stargard w Związku Gmin Dolnej Odry, nie dopełnił ciążącego na nim 

obowiązku poinformowania Wójta oraz Rady Gminy o podjętej w ZGDO uchwale, Rada 

Gminy Stargard uznaje skargę za zasadną. 

2. Postanawia przekazać do Prokuratury Rejonowej w Stargardzie skargę mieszkańców 

Gminy Stargard w zakresie dotyczącym zbadania, czy pełniący funkcję Zastępcy Wójta Gminy 

Stargard Pan Marek Gardygajło popełnił przestępstwo z art. 231 §1 lub §3 Kodeksu karnego, 

przez co doprowadził do niekorzystnego w skutkach budżetowych rozstrzygnięcia na szkodę 

blisko 500 tys. złotych.” 

Następnie Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda poddała pod głosowanie 

projekt uchwały wraz z zaproponowaną zmianą. 

Komisja Rewizyjna 1 głosem „za” i 3 głosami „wstrzymującymi się” zaopiniowała ww. 

projekt uchwały wraz z zaproponowaną zmianą. 

W głosowaniu „za” była Radna Monika Nikołajew, natomiast pozostali radni 

„wstrzymali się”. 

Posiedzenie opuścił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Paweł Żmuda, 

a komisja przeszła do opiniowania pozostałych projektów uchwał. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XIV/1/20 w sprawie użytku ekologicznego 

pn. „Dolina rzeki Iny II”  

Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur omówiła powyższy projekt uchwały, który dotyczy 

już istniejącego użytku ekologicznego jak nazwa wskazuje w Dolinie rzeki Iny i obejmuje 

obręby Strumiany, Sowno i Poczernin. Zastępca Wójta wyjaśniła, że projekt ten został 

zainicjowany przez Nadleśnictwo Kliniska, ponieważ wcześniej ustanowił go Wojewoda, 

a teraz zmieniło się prawo w tym zakresie. Wojewoda uchylił swoje rozporządzenie, a Gmina 

ma możliwość tworzenia tych form przyrody. Jest to porządkowanie stanu prawnego.  

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XIV/2/20 zmieniającej uchwałę Nr 

XXXVIII/272/2006 Rady Gminy Stargard Szczeciński w sprawie ustanowienia 

pomników przyrody 

Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur wyjaśniła, że zmienił się plan urządzenia lasu 

i nastąpiła zmiana literacji planu urządzenia lasu w obrębie Koszewko, stąd też przedmiotowy 

projekt uchwały, zainicjowany również przez Nadleśnictwo Niedźwiedź, celem 

uporządkowania stanu prawnego. 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XIV/3/20 w sprawie upoważnienia 

Przewodniczącego Rady Gminy Stargard do zasięgnięcia od Komendanta 

Wojewódzkiego Policji w Szczecinie informacji o kandydatach na ławników 

w wyborach uzupełniających ławników na kadencję lat 2020-2023 

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że wybory uzupełniające na ławników są 
przeprowadzone na prośbę Prezesa Sądu Okręgowego w Szczecinie. Jest to wybór 

uzupełniający jednego ławnika w zakresie prawa pracy. W wyznaczonym terminie została 

zgłoszona jedna kandydatura przez Prezesa Sądu Rejonowego w Stargardzie. Jest to osoba, 

która w poprzedniej kadencji pełniła funkcję ławnika w Sądzie Pracy. 
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Komisja Rewizyjna jednogłośnie 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XIV/4/20 w sprawie powołania zespołu ds. 

zaopiniowania kandydatów na ławników w wyborach uzupełniających ławników na 

kadencję lat 2020-2023 

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że proponuje, aby skład tego zespołu był podobny, 

jako poprzedni, czyli przewodniczący poszczególnych komisji i Sekretarz. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej dodała, iż głosowanie nad samym składem osobowym 

zespołu odbędzie się na sesji.  

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XIV/5/20 w sprawie wystąpienia Gminy 

Stargard ze Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania 

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że wystąpienie to konsekwencja zdjęcia w projekcie 

budżetu składki na przedmiotowe Stowarzyszenie.  

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XIV/6/20 w sprawie zawarcia porozumienia 

z Gminą Miasto Szczecin w przedmiocie powierzenia wykonania zadania 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XIV/7/20 zmieniającej Uchwałę Nr 

XIV/128/12 Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 3 lutego 2012 r. w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka Ochotniczej Straży 

Pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym 

organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda poprosiła o informację jak 

zaopiniowała i jak do stawek odniosła się na swoim posiedzeniu Komisja Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu.  

Wójt Gminy Jerzy Makowski poinformował, że komisja ta pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały, a jeżeli chodzi o stawki ekwiwalentu to była prośba, aby częściej były 

weryfikowane, ponieważ ostatnia weryfikacja była w 2012 roku. Wójt dodał, że padło też 
pytanie, jakie stawki mają inne gminy.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, że sprawdziła jak wyglądają stawki 

w gminie Kobylanka i wyjaśniła, że są na takim samym poziomie jak w projekcie 

przedmiotowej uchwały, czyli 10 zł za udział w szkoleniu pożarniczym i 20 zł za udział 

w akcji ratowniczej  

Komisja Rewizyjna 3 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

W głosowaniu „wstrzymał się” Radny Remigiusz Zakrzewski, natomiast pozostali radni 

byli „za”. 

O godzinie 13.03 posiedzenie Komisji Rewizyjnej opuściła Radna Monika Nikołajew.  

− projekt uchwały pod roboczym numerem XIV/8/20 w sprawie określenia średniej 

ceny jednostki paliwa w Gminie Stargard na rok szkolny 2019/2020 

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że nastąpiła zmiana przepisów i średnia cena 

jednostki jest ustalona na podstawie cen jednostek stacji działających na terenie gminy. 
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W przypadku gminy Stargard są to trzy stacje paliw na podstawie, których określono średnie 

ceny jednostek paliw.  

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. Nieobecna podczas głosowania była Radna Monika Nikołajew. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XIV/9/20 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obrębu 

ewidencyjnego Grzędzice, gmina Stargard 

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że jest to obszar przy ulicy Stargardzkiej 

w kierunku ulicy Podleśnej w Stargardzie. Gmina chce, by ten obszar był objęty planem, aby 

mieć wpływ na ład przestrzenny. 

Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur wyjaśniła, że jeżeli będzie plan, to nie będą 
wydawane decyzje o warunkach zabudowy. Zastępca Wójta dodała, że Gmina będzie miała 

wpływ na to, co się będzie na tym terenie działo. 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. Nieobecna podczas glosowania była Radna Monika Nikołajew. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XIV/10/20 w sprawie określenia wstępnej 

lokalizacji przystanków dla autobusowej komunikacji publicznej na terenie Gminy 

Stargard 

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że potrzebę posadowienia przystanku autobusowego 

przy głównej drodze pomiędzy Stargardem, a Żarowem zgłosili mieszkańcy nowej części 

zabudowy na tym odcinku. Jest to odcinek pomiędzy Stargardem, a starą częścią zabudowy 

w miejscowości Żarowo przy drodze powiatowej. Po podjęciu uchwały, zarządca drogi będzie 

uzgadniał, czy w ogóle przystanek może być, jak ma wyglądać i w którym ma być miejscu.  

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. Nieobecna podczas głosowania była Radna Monika Nikołajew. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XIV/11/20 w sprawie zmian budżetu gminy 

na 2020 r. 

Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska omówiła szczegółowo projekt uchwały w tym 

zmiany dochodów i wydatków na poszczególnych paragrafach w klasyfikacji budżetowej. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że jest nie wiele zmian, natomiast w miesiącu lutym zmian będzie 

więcej. Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zmiany w projekcie uchwały są bardziej porządkujące i 

dotyczą dotacji oraz refundacji. 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. Nieobecna podczas głosowania była Radna Monika Nikołajew. 

Następnie Komisja wróciła do projektu uchwały pod roboczym numerem XIV/7/20 odnośnie 

zapisu w paragrafie 3, odnośnie jej obowiązywania i wejścia w życie. Zastępca Wójta 

Gminy Dorota Mazur wyjaśniła, że Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak, zgłosił 

swoje wątpliwości do tego zapisu, ponieważ uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni po 

opublikowaniu w Dzienniku Urzędowym Województwa z mocą obowiązującą od 1 lutego br., 

a od terminu sesji do 1 lutego nie minie 14 dni. Zastępca Wójta dodała, że zapis ten będzie 

jeszcze raz skonsultowany z Radcą Prawnym. 

AD 3. Sprawy różne 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda odnosząc się do informacji Wójta 

o pracy w okresie międzysesyjnym, zwróciła uwagę, że zauważyła, iż niektóre informacje 

w sprawie deklaracji, powtarzają się w stosunku do poprzedniego okresu. Kolejno 

Przewodnicząca Komisji odniosła się do ilości złożonych deklaracji na odpady i zapytała, ile 

na ich podstawie jest zadeklarowanych osób. 
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Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur wyjaśniła, że znana jest liczba deklaracji, natomiast 

nie jest jeszcze znana liczba osób, ponieważ każda deklaracja jest weryfikowana 

i wprowadzana do systemu. Zastępca Wójta dodała, iż okazało się, że dopóki nie będzie 

wszystko zaewidencjonowane w systemie tak, aby na każdą nieruchomość była założona 

kartoteka, nie możliwości wydrukowania numerów rachunku bankowego. Kolejno Skarbnik 

Gminy wyjaśniła, że jest to związane z generowaniem kont przez bank.  

Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur wyjaśniła, że prawdopodobnie do końca lutego uda 

się wprowadzić wszystkie deklaracje. 

Następnie Komisja dyskutowała o gospodarowaniu odpadami na terenie gminy. Radni 

zwrócili uwagę na rozbieżności odnośnie ilości osób w składanych deklaracjach w stosunku 

do stanu faktycznego oraz rozbieżności w ewidencji nieruchomości do faktycznego stanu 

zabudowy w terenie. 

Radny Remigiusz Zakrzewski zapytał, kiedy można będzie składać wnioski na odbiór 

eternitu. 

Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur wyjaśniła, że w momencie jak będzie pewność, że 

będą środki na ten cel z WFOŚiGW. Natomiast Wójt Gminy Jerzy Makowski dodał, że 

dostał informację w WFOŚiGW, że będzie to miesiącach luty – marzec. 

Kolejno Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda, zapytała jak będzie wyglądał wywóz 

gruzu i gabarytów. 

Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur wyjaśniła, że jeżeli chodzi o odbiór gruzu do trzeba 

kontaktować się z firmą ATF, natomiast wywóz gabarytów będzie, tak jak do tej pory, dwa 

razy do roku. Zastępca Wójta powiedziała, że nadal można korzystać z PSZOK w Dolicach 

oraz dodała, że po rozmowie z firmą ATF, jest możliwość korzystania z mobilnego PSZOK.  

Następnie Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur poinformowała, że odbędzie się spotkanie 

z przedstawicielem firmy ATF na temat lokalizacji PSZOK na terenie gminy. Zastępca Wójta 

wyjaśniła, że w Urzędzie powołano zespół, który przygotował opracowanie dotyczące 

terenów gminnych, na których mógłby powstać PSZOK, jak najmniejszym kosztem. Zastępca 

Wójta dodała, że zła wiadomość jest taka, iż nie ma naboru wniosków na dofinansowanie 

budowy PSZOK, w ramach RPO. Może się to zmienić, ale na razie, nie ma co, na to liczyć. 
Natomiast firma ATF, jest zainteresowana sfinansowaniem PSZOK we własnym zakresie. 

Następnie Zastępca Wójta przedstawiła Komisji przygotowane opracowanie dotyczące 

możliwych lokalizacji PSZOK na terenach gminnych.  

Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda poinformowała, że niektórzy mieszkańcy 

Grzędzic zgłaszali do niej prośbę o nasadzenia drzew wzdłuż ulicy Gryfa. Przewodnicząca 

poprosiła, aby mieć na uwadze nasadzenia, jak będzie taka możliwość.  

Na pytanie Przewodniczącej Komisji Agnieszka Lenda o projekt remontu ulicy Ogrodowej 

w Lipniku, Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że sprawdzi i odpowie. 

Kolejno Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda odniosła się do wcześniejszej prośby 

do Skarbnik, w sprawie przygotowania informacji na temat wysokości stawki za przedszkole 

w Sownie, jakie są koszty w porównaniu ze stawką ze Starego Czarnowa.  

Wójt Gminy Jerzy Makowski poinformował, że rozmawiał z Prezesem TPD o utworzeniu 

przedszkola w Pęzinie. 

Kolejno Komisja dyskutowała na temat możliwości utworzenia publicznego przedszkola 

w Pęzinie.  



- 7 - 

 

Następnie Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur przypomniała temat wyboru nowego 

wzoru herbu Gminy. Komisja po zapoznaniu się z trzema wzorami oraz dyskusji 3 głosami 

opowiedziała się za wzorem nr 3. 

Radny Sławomir Zabłocki poprosił o interwencję w sprawie poboczy drogi powiatowej 

w Barzkowicach. Radny zgłosił, że na odcinku od stacji kolejowej w kierunku Barzkowic na 

poboczach stoi woda oraz na odcinku na łuku drogi od Barzkowic w kierunku Marianowa, 

osypuje się na pobocze skarpa.  

Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur wyjaśniła, że w najbliższym czasie zostanie 

zaproszony na sesje przedstawiciel Zarządu Dróg Powiatowych. Jednocześnie Zastępca Wójta 

poprosiła radnych, jeżeli mają zapytania do przedstawiciela o formułowanie tych pytań. Radni 

mogą także formułować pytania do przedstawiciela Wodociągów Zachodniopomorskich, 

który również zostanie zaproszony na posiedzenia Komisji.  

Na pytanie Radnego Remigiusza Zakrzewskiego odnośnie projektu dokumentacji 

wodociągu w Witkowie Pierwszym, Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że procedura 

jest jeszcze w trakcie. 

Następnie Radny Remigiusz Zakrzewski poprosił, aby na spotkaniu z przedstawicielem 

firmy ATF zgłosić zapotrzebowanie na pojemniki na papier w Witkowie Pierwszym. 

Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur wyjaśniła, że już zgłosiła to do firmy i pojemniki 

będą sukcesywnie dostarczane.  

Kolejno odpowiadając na pytanie Przewodniczącej Komisji Agnieszki Lendy, odnośnie 

pojemników na odpady BIO zakupionych przez mieszkańców w zabudowie jednorodzinnej, 

Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur wyjaśniła, że przy zabudowie jednorodzinnej jest 

system workowy odbioru odpadów BIO. Natomiast w zabudowie wielolokalowej jest system 

pojemnikowy. Zastępca Wójta dodała, że firma dostarczyła worki na wszystkie frakcje 

i gdyby brakowało mieszkańcom worków, mogą je pobierać również w Urzędzie Gminy.  

Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda zapytała, czy zawarta umowa z firmą ATF na 

wywóz odpadów jest warunkowana tonażem? 

Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur wyjaśniła, że umowa jest zawarta zgodnie ze 

specyfikacją, która określała zakresu usług i zakres tonażu. 

Następnie Komisja dyskutowała na temat stawki za wywóz odpadów komunalnych oraz 

możliwości jej zmian. 

AD 4. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka 

Lenda podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie komisji. 
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